
Zaplešite z nami
To je bil naslov prireditve, na kateri je nastopi-

lo stotriinosemdeset plesalcev, ki tako ali drugače
ohranjajo plesno izročilo. In »z nami« je zaplesala
tudi skupina vojakuv iz vojašnice »Maršal Tito«
s šopskimi plesi iz vzhodne Srbije. Ko je dvorana,
v kateri so bili med odraslinii gledalci v živi gneči
tudi nastopajoči in učenci OŠ Marjan Novak-
Jovo, ki je gostoljubno in organizacijsko brezhib-
no pripravila to množično prireditev, ki jo je
povezovala prikupna Irena Škraba v narodni noši
- na koncu skandirala plesnemu solu Draganu
Svilanoviču - so se mentorji preselili na resni
posvet ob okrogli mizi, ki jo je vodila Meta Ben-
čina.

Resne besede so navdušeho zavzetost ob mno-
žičnosti, nastopu plesov iz skoraj vseh slovenskih
pokrajin, novih foklomih skupinah in avtentič-
nim, za laika navdušujočim nastopom posameznih
skupin nekoliko modificirale - in na drugi strani
pnčevale, da je, kot je povedala Meta Benčina
dejavnost na Viču »živa, živahna in razvejana«, da
po so »koreografije iztrošene«.

Naj le navržem nekaj ugotovitev, ki bi jih velja-
lo upoštevati: »Več udeležbe na seminarjih, več
povezave s strokovnimi sodelavci, več izvirnih
plesov, ohranjanje lepote izvirnih koreografij,

otroci naj ne nosijo po nepotrebnem noš, rajajo
naj in naj ponazarjajo otroške igre, bosi, brez
glasbene spremljave, naj vključujejo igre: ristanc,
figure me.tat, zemljo krast, kozo klanf, gumi twist.
Važna je sproščenost, doživetost, primerjava med
danes in včeraj«.

Tako tudi proslave, ki smo jih vendarle uspeli
izvleči iz stereotipov plakatnih trobil - ne bodo
več dolgočasne,"ampak odraz žive ustvarjalne
vzgoje.

»Slavko Slak, predsednik OK ZSMS je ob pn-
reditvi, potem ko je pohvalil mentorje med dru-
gim zapisal: Nenazadnje je prireditev tudi ponov-
no pokazala, da so mladi veliko bolj dejavni kot se
mnogokrat misli, žal pa imajo še vedno premalo
možnosti za kreativno ustvarjanje na različnih
področjih«.

Mentorica Maša Čačinovič pa je menila: »Prire-
ditev je uspela, želeti bi samo bilo, da bi bila
dejavnost ohranjanja kulturne dediščine živa tudi
na drugih šolah in da bi mentorji imeli na razpola-
go več materiala za izvirne plese, s katerimi bi se
lahko uveljavili na javnih prireditvah«. Nekaj pa
je gotovo ali kot je rekel Grega Pečan: »Še bomo
plesali.«
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